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نخستین روز از نمایشگاه »شهرهای خواهر خوانده و 
توانمندی مدیریت شهری تهران« دیروز آغاز به کار کرد. این 
نمایشگاه از ۱۲ الی ۱۷ تیرماه ۱۴۰۱ از ساعت ۱۰ تا ۱۹ در محل 
بوستان گفتگو میزبان علاقه مندان است. در این نمایشگاه 
نمایندگانی از دیگر شهرها به ویژه شهرهای خواهرخوانده 
تهران حضور دارند و توانمندی ها و دستاوردهای نوین خود 
را  ارائه می کنند. معاونت ها، سازمان ها و شرکت ها تابعه 

شهرداری و شهرداری های ۲۲گانه پایتخت در این نمایشگاه 
غرفه دارند. پنل های تخصصی در حوزه های مختلف شهری 
و رسانه ای نیز در این نمایشگاه برگزار می شود و اساتید و 
متخصصان، به بررسی موضوعات روز در آنها می پردازند.

گزارش شهردار، نمایش تحول در شهر بود
پرویز سروری، نایب رئیس شورای شهر تهران: نمی دانم که دوستان رابطه شورا و شهرداری را 
چگونه تعریف می کنند اما شهرداری مولود و منتخب شورای شهر است؛ لذا باید نکات مثبت 
شهرداری را ببینیم و درعین حال نقاط ضعف آن را هم بگوییم. اینکه همیشه نقاط ضعف را 
بگوییم، هنر نیست، بلکه نمایش یک سیاه نمایی است. گزارش شهردار تهران در صحن پارلمان 
شهری، نمایش تحول در شهر بود. دقیقا همان چیزی که شورا می خواست. یعنی شهرداری که 
جرأت، جسارت و قدرت دارد و خود را به امواج می زند تا کارهای جدیدی انجام دهد. طبیعی 
است برخی از اقدامات مانند حوزه حمل ونقل نیازمند شرایط اولیه است اما بیرون کشیدن 
77میلیون یورو مصوب دولت از سازمان برنامه وبودجه و بردن آن به جلسه سران قوا کاری 
بسیار بزرگ است و به معنی قطعیت آن و توسعه حمل ونقل عمومی است. وقتی که در بافت 
فرسوده فرصت های جدید ایجاد نشود امکان احیای شــهر وجود ندارد؛ بنابراین افزایش 
یک طبقه اضافی در پهنه های بافت فرســوده هم افتخار بزرگی است که در شورای ششم 
صورت گرفته است. به هرحال در این مدت کوتاه کارنامه درخشانی داشته ایم و این کارنامه 
مال شوراست که با مدیریت و ریل گذاری و نظارت خود، زمینه های این کار مهم را فراهم کرد.

مکث

  شــهردار تهــران دیروز بــرای ارائــه توضیحات 
درخصــوص برگــزاری نمایشــگاه شــهرهای 
خواهرخوانده تهران و همایــش بین المللی جلب 
فرصت های سرمایه گذاری، به صحن شورای شهر 
آمده بود که در ادامه گزارشــی از عملکرد 10ماه و 
یک روز فعالیتش داد و گفت که برای کارکردهای 
خود افق بلند 10ساله را به عنوان چشم انداز درنظر 
گرفته ایم و به دنبال نوسازی شهر هستیم. علیرضا 
زاکانی تأکید کرد: »بازپیرایی و نوسازی شهر اول با 
هدف نیازهای مردم و دوم ایمنی شهر، انجام می شود 
و در این رویکرد با تأکید بر معماری ایرانی - اسلامی، 
هویت جدیدی برای شهر تهران ایجاد خواهد شد.« 
او همچنین با تأکید بر 3کلمه »خدمت، مشارکت 
و پیشرفت« آنها را محور تمام کارها در شهرداری 

تهران دانست.
به گزارش همشهری، این روزها در حوزه مدیریت 
شهری، برگزاری نمایشگاه شهرهای خواهرخوانده 
تهران و همایــش بین المللی جلــب فرصت های 
سرمایه گذاری 2موضوع مهمی هستند که رئیس 
پارلمان شــهری قبل از شــروع جلســه در جمع 
خبرنگاران به آنها اشــاره کرد و گفت: »با برگزاری 
چنین نمایشگاه و همایش هایی به شهر، شهرداری 
و مردم کمک می شود و سرمایه گذاران هم جذب و 
از مشارکت سود می برند.« مهدی چمران ادامه داد: 
»در نشست با شــهرهای خواهرخوانده، از تجارب 
استفاده می شود که چگونه می توان به یکدیگر کمک 
کرد و امیدواریم نتایج مثبتی داشته باشد.« شهردار 
تهران هم برپایــی نمایشــگاه خواهرخوانده های 
شهرها را ماحصل تلاش 10ماهه در پایتخت دانست 
و گفت که افق و دیدگاهی در شهر دنبال می کنیم 
که مابــه ازای آن همایش جلب ســرمایه گذاری 
است. همچنین 13شهر و 5سازمان بین المللی در 
نمایشگاه شــهرهای خواهرخوانده دعوت شده اند 
که این نمایشگاه انعکاس توانمندی های مدیریت 

شهری برای فراهم کردن زمینه مشارکت است.

توسعه شهر، پروژه کلان شهرداری
توســعه شــهر با اســتفاده از عرصه های کالبدی 
پیرامونی 325 ایستگاه مترو و ایستگاه های بی آرتی، 
برنامه بلندمدت شهرداری تهران است که سکاندار 
پایتخت در جریــان ارائه گــزارش عملکرد به آن 
اشاره و عنوان کرد: »تا شــعاع حداکثری ۸00متر 
پیرامون ایستگاه ها پارسل ها و سلول ها هدف گذاری 
و برنامه ریزی صورت گرفته است. این طرح اقدامی 
بزرگ در شــهر محسوب می شــود که ابعاد بسیار 
بزرگی دارد؛ به اندازه ای که 49.2درصد پارسل های 
شهر تهران را در برخواهد گرفت و اگر ایستگاه های 
بی آرتی مؤثر را نیز وارد مدار بررســی و کارکردی 
کنیم حدود 62.2درصد مساحت کل شهر را شامل 
می شود و ازاین رو شاید بزرگ ترین کلان پروژه ای 

باشد که در دستور کار داریم.«

فعال شدن 5هزار دستگاه اتوبوس
حمل ونقل عمومی ازجمله نیاز شــهر و شهروندان 
است. شهردار تهران در جلســه دیروز با بیان اینکه 
در بهترین شرایط حدود 7هزار دستگاه اتوبوس در 
پایتخت وجود دارد که بیش از 4هزار دستگاه آن فعال 
است، عنوان کرد: »امروز تعداد زیادی از اتوبوس ها 
از مدار خدمت رسانی خارج شده اند؛ بنابراین تلاش 
می کنیم 3هزارو350دستگاه اتوبوس به ناوگان اضافه 
کنیم که 900 تا 1000دستگاه تعهد دولت است.« 
زاکانی همچنین گفت که تلاش می کنیم با افزایش 
150درصدی ظرفیت ناوگان اتوبوســرانی تا پایان 
امسال تعداد اتوبوس های فعال را به 5هزار دستگاه 
برسانیم. اقدامی که قطعا در کاهش بار ترافیک معابر و 

آلودگی هوای پایتخت مؤثر خواهد بود.

تکمیل خطوط مترو با 281هزار میلیارد تومان
کسب منابع برای توســعه زیرساخت های شهری 
هم هدف دیگر شهرداری تهران است که زاکانی در 
توضیح این هدف گفت: »در تهران از 253کیلومتر 
مترو برخورداریم اما در خطــوط ۸، 9، 10 و 11 در 

ابتدای مســیر هســتیم. به طورکلی برای تکمیل 
خطوط هفت گانه به 70هزار میلیارد تومان و برای 
خطوط جدید هم به 211هزار میلیارد تومان اعتبار 
نیاز است که درصورت تأمین منابع می توانیم تکمیل 

خطوط را از 20سال به 5سال تقلیل دهیم.«

 مسکن، بزرگ ترین مشکل مردم 
شــهردار تهران با بیــان اینکه امــروز بزرگ ترین 
مشــکل مردم مسکن اســت، گفت: »اکنون برای 
9میلیون و۸00هزار نفر از جمعیت ثابت پایتخت 
حــدود 3میلیون و300هــزار خانــه نیاز اســت 
که هم اکنــون یک میلیون واحد کمبــود داریم.« 
اجاره نشینی 51درصد جمعیت تهران، خالی بودن 
300هزار واحد مسکونی و... آمارهای دیگری بودند 
که توسط شهردار تهران اعلام شــد و او به نهضت 
مسکن ســازی اشــاره و عنوان کرد که قرار است 
قرارگاه مسکن، سالانه 1۸0هزار مسکن را کارسازی 
کند و امروز 120هزار واحد بین 22منطقه تقسیم 
شده است. کاهش زمان صدور پروانه برای تسریع 
در ســاخت هم موضوع دیگری است که زاکانی به 
آن اشاره و عنوان کرد: »به طور میانگین مدت زمان 
صدور پروانه 360روز است که وعده داده بودیم به 
کمتر از 2ماه برسد که در برخی مناطق به 2ماه و در 

برخی مناطق به 5ماه رسیده است.« 

 تغییر پهنه و رفع موانع
بازبینی شهر در کمیسیون ماده5 و ارائه طرح های 
موضوعی هم عملکرد موفق دیگری است که به گفته 
شهردار تهران منجر به رونق ساخت وساز در برخی 
از بافت ها شده است. زاکانی به خیابان قزوین اشاره 
کرد و گفت: »این خیابان حدود 30کیلومتر است که 
با تغییر پهنه، زنده شد و ده ونک، فرحزاد و اسلام آباد 

هم نیازمند چنین رویکرد و تغییری هستند.« 

تونل یادگار امام امسال عملیاتی می شود
شــهردار تهران با بیان اینکه تونل شــهید احمد 
متوسلیان در آخرین شورای ترافیک تهران مصوب 
شد، گفت: »در بررســی های نظری به نتایج نهایی 
رسیده ایم و امیدواریم بتوانیم این پروژه را به زودی 
شــروع کنیم. تونل یادگار امام هم امسال عملیاتی 
می شود و در تونل شــهید شوشتری هم بخشی از 
تملکات شروع شده و پیگیر هستیم تا این محور به 

آزادراه تبدیل شود.«

 پیگیری 963 واگن برای پایتخت
 به گفته زاکانی از ســال95 ظرفیت 1050دستگاه 
واگن برای مترو مدنظر بود کــه تکلیف قانونی آن 
روی زمین  مانده است. او همچنین گفت که مجوز 
630دســتگاه واگن اخذ و کارســازی انجام شده 
اما ورود واگن ها حداقل یک ســال و نیم تا 2 سال 
طول می کشد. شهردار تهران در ادامه عنوان کرد: 

»113دســتگاه واگن را از طریق مشارکت وزارت 
کشور و ســازمان برنامه وبودجه پیگیری کردیم که 
برای این کار 77میلیون یورو مصوب شــده اســت 
و از طریــق مپنا هم در حال پیگیــری برای تأمین 
220دســتگاه واگن هســتیم.« زاکانی به پرشدن 
انبارهای مترو هم اشاره کرد و گفت که با تأمین اعتبار 
۸00میلیاردتومانی بخشی از انبارها پر شده است و 
در حال انعقاد قراردادی با شرکت های واگن سازی 
زنجان، اراک و تهران برای بازسازی واگن ها هستیم.

 افتتاح 1500هکتار فضای سبز تا پایان سال
زاکانی با بیان اینکه اسفند امســال 1500هکتار  
فضای سبز افتتاح و بهره برداری می شود، گفت: »در 
فضای سبز داخل شهر، پارک ها را افزایش می دهیم 
البته توسعه فضای سبز در مناطقی مانند منطقه10 
که با فقر فضای ســبز مواجه هســتند، در اولویت 
قرار دارد و در منطقه13 هم 11هکتار فضای سبز 

به زودی در اختیار شهروندان قرار می گیرد.«

مدیریت تهران، احترامی است نه التماسی
شهردار تهران با حضور در صحن پارلمان شهری، گزارشی از عملکرد 10ماهه و برنامه های پیش بینی شده ارائه داد

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار

داستان سرایی درباره فردوسی
دورنگ شدن مجسمه فردوسی تهران ارتباطی به دوره 

مدیریت شهری فعلی ندارد و طی 2سال اخیر مورد 
شست وشو و مرمت قرار نگرفته است

دورنگ شدن مجسمه فردوسی پس از شست وشو؛ خبری 
که توسط پیمانکار سابق ســازمان زیباسازی شهر تهران 
در شبکه های اجتماعی منتشــر و خیلی زود فراگیر شد و 
این فرد ادعا کرد که شهرداری تهران در شست وشوی این 
مجسمه بی دقتی کرده و به این اثر فاخر هنری آسیب زده 
اســت. عده ای هم بدون توجه به صحت وســقم این خبر، 
با موج ســواری روی آن و البته همراه با شیطنت رسانه ای 
و دروغ پراکنــی تلاش کردند اقدام شــهرداری را تعمدی 
نشــان دهند اما مدیریت شــهری با موضع گیری درست 
و اطلاع رســانی صحیح اجازه ندادند فرصت طلبان از کاه 
کوه بسازند و به اهدافشــان که بدبین کردن مردم نسبت 
به عملکرد شهرداری پایتخت بود، برســند. این در حالی 
اســت که طی ماه های اخیر برای چندمین بــار، عده ای با 
هدف تخریب مدیریت شهری ششــم، دروغ سازی کرده و 
اخباری را که صحت ندارد یا تاریخ آن بسیار گذشته است را 
به شهرداری تهران نسبت دادند. در این بین، آنطور که مجید 
قادری، معاون فرهنگی و هنری ســازمان زیباسازی شهر 
تهران درباره مجسمه فردوسی گفته در 2ساله گذشته این 

مجسمه مرمت و شست وشو نشده است.
به گزارش همشهری، مجسمه فردوسی سال133۸ توسط 
مرحوم استاد ابوالحسن صدیقی ساخته و توسط فرزندش 
فریدون صدیقی در مکان کنونی نصب و رونمایی شد. طی 
36سال این اثر ملی بارها به دلیل شرایط جوی آسیب دید 
که مدیریت شهری در ادوار گذشــته همواره تلاش کرد از 
آن صیانت کند. این اثر چنان فاخر اســت که سال9۸ ثبت 
ملی شد تا مرمت، بهســازی و حتی شست وشو و نگهداری 
آن با رعایت ضوابط و با حضور کارشناسان میراث فرهنگی 
انجام شــود؛ بنابراین کاربــران شــبکه های اجتماعی با 
یک جســت وجوی ســاده متوجه می شــدند که مرمت و 
شست وشوی آثار ملی نیاز به مجوز دارد و یک شبه نمی توان 
اثری با ارتفاع 3متری را در یکی از میادین پرتردد پایتخت 
شست وشــو کرد. علاوه برآن مرمت و بازسازی، بهسازی و 
شست وشوی المان های حجمی یکی از وظایف ذاتی سازمان 
زیباسازی است و وقتی این سازمان از وقوع چنین اقدامی 
اظهار بی اطلاعی می کند، بیانگر آن اســت که عده ای قصد 

آلوده کردن آب و ماهیگیری از آن را دارند.

مرمت فردوسی با حضور کارشناسان خارجی

مرمت سازه ها، تندیس ها یا سردیس ها توسط کارشناسان و 
متخصصان رویکرد جدید سازمان زیباسازی شهر تهران در 
این دوره است. باتوجه به موقعیت جغرافیایی پرواضح است 
که به دلیل آلایندگی وسایل نقلیه و شرایط اقلیمی مجسمه 
فردوسی لازم است شست وشوی مســتمر شود اما به گفته 
معاون فرهنگی و هنری سازمان زیباسازی شهر تهران، این 
کار نیاز به تخصص و ابزار خاصــی دارد. مجید قادری گفت 
که باتوجه به ارتفاع و مکان مجسمه فردوسی، شست وشوی 
آن قطعا نیاز به نصب داربست یا اســتفاده از جرثقیل دارد و 

نمی توان با آب آن را تمیز کرد. 
او ادامه داد: »به طورقطع در 2سال گذشته هیچ گونه عملیات 
مرمت و شست وشو روی این مجسمه انجام نشده است و مرور 
عکس های قدیمی این اثر نشان می دهد که مجسمه از سال۸۸ 
به رنگ سایه و روشن بوده و اتفاق جدیدی رخ نداده است.« 
به گفته قادری مرمت این اثر فاخر هنری در دستور سازمان 

زیباسازی قرار دارد. 
او گفت: »مطالعات اولیه مرمت این مجســمه انجام شده و 
باتوجه به اهمیت و نوسازي، نیاز است از تخصص کارشناسان 
خارجی هم اســتفاده کنیم که قطعا این کار   انجام خواهد 

شد.«

قالب گیری سال94

مهم ترین کاری که سازمان زیباسازی شهر تهران درخصوص 
مجسمه فردوســی انجام داده، مربوط به قالب گیری سال94 
است. آنطور که مجید قادری گفته: »آن سال پیمانکار سازمان 
زیباسازی شهر تهران قصد داشته باهدف صیانت از مجسمه های 
فاخر شــهر، طرح باغ مجســمه را اجرایی کند. به این معنا که 
مجســمه های ارزشــمند از شــهر جمع آوری و در این مکان 
نگهداری و کپی ها آنها در معابر نصب شوند. برای این کار اقدام 
به قالب گیری از مجسمه فردوسی کرد که بعدها به دلیل نواقص، 

طرح اجرایی نشد.«

رسانه ها از صحت خبرها مطمئن شوند
صحت خبر اصل کار رسانه است. معاون فرهنگی و هنری سازمان 
زیباسازی شهر تهران با اشاره به این مطلب عنوان کرد: »انتشار 
خبر مربوط به مجسمه فردوســی می تواند تلنگری باشد برای 
اصحاب رسانه که قبل از انتشار اخبار از مراجع ذی صلاح استعلام 
کنند و پس از اطمینان از صحت وسقم، آن را با دیگران به اشتراک 
بگذارند. صرف اینکه هنرمندی در صفحه شــخصی اش پیامی 

منتشر کرده نباید به برخی از جوسازی ها دامن زد.« 

 محمد آخوندی
 رئیس کمیسیون برنامه وبودجه

جامعه پس از ۲سال کرونایی نیازمند شور و 
نشاط است؛ ازاین رو ضرورت دارد شهرداری 
تهــران ضمــن اجــرای برنامه هــای متنــوع و 
به روزرســانی و رفع مشکلات مجموعه های 
ورزشی، زمینه را برای استفاده اقشار مختلف 
مردم از امکانات ورزشی فراهم کند؛ چراکه 
برگــزاری رقابت هــای تفریحــی و ورزشــی 
می تواند زمینه ســاز بازگشت شــور و نشاط 
اجتماعی به شــهر و خانواده ها شود. تلاش 
شــود خانواده ها به معنی واقعــی کلمه و به 
عبارتی همه اقشــار جامعه در این برنامه ها 
سهیم باشند. در بودجه ۱۴۰۱ شهرداری نیز 

توجه ویژه ای به این برنامه ها شده است.

 حبیب کاشانی
 خزانه دار شورا

در حرکتــی نمادیــن شــهرداری منطقه 
۱۷، از زوج هایــی که بیش از 35 ســال 
از ازدواجشان می گذرد، تجلیل شد که 
نمونه خوبی برای الگو سازی جوانانمان 
بود. بایــد در کنار همه مســئولان برای 
جوانان پایتخت فکــری کنیم و اولویت 
مــا حــل بزرگ تریــن معضل آنهــا یعنی 
مســکن باشــد؛ بنابراین از کمیسیون 
فرهنگــی و اجتماعی درخواســت دارم 
تا در حــوزه ازدواج جوانــان طرحی ارائه 
کنند تا آثار خــوش این مصوبــه بتواند 
بخشــی از دغدغه هــای جوانانــی را که 

در سن ازدواج هستند، کاهش دهد.

 ادارات  و مدارس
 استان تهران تعطیل شد

با توجه به افزایش میزان گــرد و خاک و غلظت 
آلاینــده، ادارات و مدارس اســتان تهران امروز 
تعطیل هستند. به گزارش همشهری، در همین 
راستا معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
تهران از تعطیلی ادارات اســتان تهران خبرداد. 
عابد ملکی گفــت: » ادارات ،مهدکــودک ها و 
تمامی مقاطع تحصیلی استان تهران به استثنای 
2 شهرســتان دماونــد و فیروزکوه، دوشــنبه 
)13تیرماه( تعطیل اســت.«  در ایــن ارتباط، 
مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای تهران نیز 
با استناد به اطلاعات دریافت شده از ایستگاه های 
سنجش کیفیت هوا، از قرار گرفتن هوای پایتخت 
در شرایط ناســالم خبر داد و گفت: »شهروندان 
همچنان از تــردد غیرضروری پرهیــز کنند.« 
محمدمهدی میرزایی قمی با اعلام اینکه افزایش 
غلظت گرد و غبار در هوای پایتخت از ســاعات 
پایانی روز شنبه )11 تیرماه( شدت گرفته است، 
گفت: »غلظت آلاینده ذرات معلق کوچک تر از 
10میکرون افزایش قابل توجهی داشت؛ به نحوی 
که شاخص برخط این آلاینده در ساعت 3 بامداد 
روز یکشــنبه )12 تیرماه( به عدد 334 رسید.« 
او با اشــاره به اینکه تا ظهر روز یکشنبه شاخص 
برخط آلاینده مذکــور در عدد 146 قرار گرفت، 
افزود: »این پدیده موجب شد تا  کیفیت هوا در 

شرایط ناسالم برای همه افراد قرار گیرد.«

نقل قول خبر

عکس خبر

خبر

گزارش 2

 مدیریت شهر 
احترامی است

پس از پایان گزارش عملکرد توســط 
شهردار  پایتخت، اعضای شورای شهر 
تهران مــواردی چون ضــرورت وجود 
قانون جامع پایتخت، ترافیک و آلودگی 
شهر، کاهش فاصله شــمال و جنوب، 
اولویت دار شدن پروژه ها، توجه ویژه به 
شهر آفتاب، جذب ســرمایه گذار برای 
اجرای پروژه های شــهری و... را مطرح 
کردند و علیرضا زاکانی به آنها پاسخ داد 
و گفت که مدیریت ما التماسی نبوده بلکه 

احترامی است.
  مهدی چمــران: پروژه شــهید احمد 

متوسلیان ضرورتی ندارد.
  علیرضــا زاکانی: این پروژه توســط 
بخش خصوصی انجام می شود و شهرداری 

هزینه ای نمی کند
  مهدی اقراریان: قانون جامع مدیریت 

پایتخت جایگزین مدیریت التماسی شود.
  علیرضا زاکانی: مدیریــت ما احترامی 
است نه التماسی و پیش رفتن براساس قانون 

جامع پایتخت زمانبرخواهد بود.
  ناصر امانی: چرا عملکرد افق چشم انداز 

10ساله ترسیم شده است؟
  علیرضا زاکانی: افق چشم انداز 10ساله 
سلیقه فردی نیســت بلکه الزام قانونی ما به 
شمار می رود و ما از این الزام قانونی فرصت 

خلق کرده ایم.

باز شدن قفل های سرمایه گذاری در شهر تهران
محمد آخوندی، رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر تهران

شهری که 4سال در سکون بوده نیازمند مدیریتی با تلاش مضاعف است. شهردار تهران 

روز گذشته در صحن شورای شهر تهران گزارشی در مورد برخی اقدامات در حوزه های نگاه
مختلف دادند که این اقدامات قابل تحسین است؛ البته شورا نقدها و تذکراتی را نیز دارد. 
شورای شهر و شــهرداری در کنار یکدیگر شــهر را اداره می کنند لذا در بیان نظرات در صحن شورا 
می بایست با دقت نظر عمل کرد. بعضا نکاتی مطرح می شود که به نظر نادیده گرفتن تلاش های پرسنل 
خدوم شهرداری است. اظهارنظرها به گونه ای صورت می گیرد که گویی در طول این 11ماه اقدامی در 
حوزه های ماموریتی صورت نگرفته است. بسیاری از اقدامات در مدیریت ارزشمند 12ساله حاصل 
تلاش چند سال بوده و برخی از طرح ها در ســال های آخر به نتیجه رسیدند بنابراین نباید به نحوی 
صحبت کنیم که مردم فکر کنند این شورا و شهرداری در این 11ماه کاری را به انجام نرسانده اند. در 
عین حال، سرمایه گذاری فقط بحث مالی نیست و می بایست از اســتعدادهایی که در بین جوانان، 

نخبگان و فعالان اقتصادی وجود دارد، کمال استفاده را کرد.

تفکر قوی مدیریت جهادی را ادامه دهیم
علیرضا نادعلی، سخنگوی شورای اسلامی شهر تهران

 آنچه دوستان در صحن شورا به عنوان آرزوهای بزرگ یاد کردند را آرزوی بزرگ ارزیابی 

نمی کنم؛ با اینکه شورای شهر محل نظارت است؛ به این معنا که همه اعضای شورا حق نظر
دارند جایی که کار اشتباه انجام می شــود، نقد کنند و جایی که کار درستی صورت 
می گیرد، حمایت کنند. نکته قابل توجه این اســت که فضای شورا، فضای سریال گالیور نشود که با 
ناامیدی، نشدن و به سرانجام نرسیدن برخی از کارها را تحت عنوان کلمات کلیدی نظیر آرزوهای بزرگ 
پوشش دهیم. اینها آرزوهای بزرگ نیست؛ چراکه در ادوار گذشته هم افرادی نظیر قالیباف ثابت کردند 
این قبیل امور شدنی است. درحقیقت در عمق ناباوری بسیاری از افراد، این اقدامات در حضور افرادی 
نظیر رئیس فعلی شورای اسلامی شهر تهران اتفاق افتاد و تجربیات آن دوران هم قابل استفاده است. 
عبرت گرفتن از گذشته و استفاده از تجربیات شهرداری تهران به ویژه در زمان قالیباف، اهمیت دارد. اگر 
به دوره مدیریت جهادی اشاره می کنیم منظور دوره ای نیست که زمانی آغاز شود و در وقت تعیین شده 

به پایان برسد، بلکه این سبک از مدیریت یک تفکر است.
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